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Abstract (en)
The method involves selecting a visual display device of a timepiece (10) as an experimental display. Measured instants at which the display is
in display positions corresponding to images are respectively stored in correspondence with an inner/outer time reference source (3). Display
values respectively corresponding to the images are determined. The values are stored in a memory in correlation with the instants. The temporary
difference displayed between the values is calculated by a calculating unit (6). The deviation in rate of the display is calculated and displayed on a
viewing unit (7). An independent claim is also included for a device for implementing a timepiece precision measuring method.

Abstract (fr)
Procédé de mesure de précision d'une montre comportant un affichage visuel, selon lequel : - on mémorise, en correspondance avec une source
de référence temporelle, un premier instant auquel ledit affichage est dans une première position d'affichage correspondant à une première image,
pour laquelle on détermine une première valeur d'affichage qui est stockée dans une mémoire en corrélation avec ledit premier instant ; - après
un intervalle de temps déterminé, on mémorise, en correspondance avec ladite source, un deuxième instant auquel ledit affichage est dans une
deuxième position d'affichage correspondant à une deuxième image pour laquelle on détermine une deuxième valeur d'affichage qui est stockée
dans ladite mémoire en corrélation avec ledit deuxième instant ; - on calcule l'écart de marche dudit affichage, et on l'affiche sur des moyens de
visualisation.
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